
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 2. februar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 544
Vil ministeren redegøre for, hvordan det - på et videnskabeligt baseret grundlag - er gået 
med at fremme biodiversiteten ved udsætning af bisoner bag høje hegn i et område af 
Almindingen på Bornholm, og hvad det videnskabelige grundlag for at udsætte disse 
slettedyr i en skov med henblik på forbedring af biodiversiteten er baseret på? Og kan 
ministeren oplyse, hvad erfaringerne omkring fremme af biodiversitet i forhold til udsæt-
ning af store græssere i andre områder som eksempelvis Jægersborg Dyrehave og Mols 
Bjerge har været?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Hans Andersen (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 18. februar 2022.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Andersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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